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Nápady  
prázdninového 
chodce

Prší. Ale je teplo, a tak rostou houby. 
Ráno vidíte houbaře cestovat přes Da-
vli autobusy jedoucími do Prahy s košíky 
pravých hřibů, ale naleznete je i kdekoli 
u nás. Třeba vyrazíte do Šerpin, tam už na 
Zástrovku vede nově upravená „asfaltová“ 
cesta. Zajdete do lesa a tady vás chytají za 
nohavice osténky ostružin, tady zrají maliny 
a tu uslyšíte bušení lesního lékaře straka-
púda, někdy můžete zahlédnout i černého 
datla. Copak tu asi má na práci – vidíte sou-
še a váš další nápad je nutně směřován do 
šumavských hvozdů nehvozdů. Co jen se to 
o Šumavě v posledních měsících, týdnech 
a dnech říká a píše!

Nenamítám nic proti občanským aktivitám, 
jsou pro tvoření občanské společnosti dů-
ležité, ale mám výhrady k demagogii a jako 
„emeritní hajný“ vzhledem k tomu, co jsem 
slyšel, využívám příležitosti na těchto strán-
kách cosi na toto téma zmínit (je pozoruhod-
né, že se média již za minulého režimu o le-
sích zmiňovala jen s ohledem na splněný 
plán a nyní je zajímají pouze negativa – ne 
že by neexistovala). I celkem slušné tiskovi-
ny dávají přednost senzacím místo umožně-
ní diskuse, po které je voláno, a na stránky 
novin i rádoby odborných časopisů (např. 
Vodní hospodářství) se dostávají bulvárně 
agresivní a neumětelské články, jsou upřed-
nostňovány články zelené a lesníci mnohdy 
mlčí, neboť i dnes se lze báti o místo (i když 
není zrovna na slunci). V televizi se k NP 
nejvíce vyjadřuje veterinář, který byl mezi 
těmi, kteří bránili kácení napadených stromů 
v prvopočátku v době vrcholící kůrovcové 
kalamity. Odborné znalosti asi nemá, byť za 
ním stojí někteří snad ve svém oboru vědci, 
ale pravidelně dehonestuje svými výroky 
lesníky i v dalších krajích ČR. Jeho výroky 
jsou následně účelově (proč?) používány 
v televizních reportážích, a to i z příkladně 
obhospodařovaných lesů, při jejichž výběru 
pomáhala i Agentura ochrany přírody.  

Stručně k NP Šumava: Byl založen v břez-
nu 1991 vládním nařízením 163/1991 Sb. 
a od počátku se projevovaly rozdílné názory 
na zacházení s jeho lesy s funkcí ochrany 
přírody. Měl sloužit k ochraně lesních eko-
systémů a zachování jedinečných geno-

Polovina prázdnin je za námi a já tu mám urgenci ohledně úvodníčku pro Soutok. 
V minulém čísle jsem psal, že není nutné cestovat daleko od domova, ale červencové 
počasí naznačilo, že někde na jihu by asi přece jen bylo lépe… Mimochodem průměr-
né srážky v tomhle měsíci bývají 70 až 75 mm, letos dvakrát tolik! Tak nahonem zku-
sím, co napadne člověka, který nejede nikam na dovolenou ani na prázdniny a chodí 
i za deště jen kolem Davle.
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vých zdrojů horského smrku s postupnou 
druhovou a strukturální přeměnou monokul-
turních porostů smrku tak, aby výhledově 
mohly být převáděny na samovolný vývoj 
(viz např. NPR Boubín – mimochodem při 
kůrovcové kalamitě před více než 150 lety 
lesníci obětovali 2/3 napadených stromů 
jedné z prvních rezervací, která vznikla 
jejich zásluhou, a uchránili to, čemu dnes 
říkáme Boubínský prales). Tady zmíním, 
že na Šumavě byl v letech 1846 a 1847 
smýcen tzv. židovský les, cca 430 ha neby-
lo zalesněno a nebyly zde prováděny žádné 
lesnické zásahy. Ani po 160 letech tady les 
neroste, jde o jakýsi druh pastviště s oje-
dinělými smrky. Bude se takto v budoucnu 
vyvíjet mrtvý les po kůrovci, který je ozna-
čován za „bezzásahový“?

Lesnické principy předpokládaly dlou-
hodobou transformaci těchto kulturních 
porostů (tj. uměle vysázených! – Je prav-
děpodobné, že po 250 letech hospoda-
ření zůstalo v oblasti pouze okolo 10 % 
původních lesů v nejvyšších polohách nebo 
v okolí rašelinišť). Velký problém je, že les 
u nás roste průměrně 115 let, na Šumavě 
i déle a za posledních 20 let byly zásady 
nakládání s parkem několikrát změněny. Asi 
nemusely být, pokud by se ihned v počátku 
proti kůrovci zakročilo, ale zvítězil „environ-
mentální přístup“ s tím, že jde o „sledování 
přírodních procesů“. Za pomoci kůrovce má 
vzniknout „divočina“, ale s použitím lesnic-
kého přístupu by asi rychleji vznikl přírodě 
blízký les, protože pralesa se asi nelze do-
pracovat. „Nechme to být a jen se dívejme, 
co to udělá,“ říkal v devadesátých letech 
zástupce Hnutí Duha a brouk prý sežere 
jen to nepůvodní, co na Šumavu nepat-
ří (co ale, až bude mít hlad?). Tento názor 
převzalo MŽP v rozporu s tím, co ukládalo 
parku zakládací nařízení – je s podivem, že 
i pan dr. Moldan má dnes starost o to, aby 
nebyly narušeny principy, na kterých park 
vznikl. Ono je stejně nesmyslené umisťo-
vat do kulturní krajiny park téměř nejvyšší 
II. kategorie podle definice IUCN (tuším, že 
75 procent území by muselo být nedotče-
no!). A krajina, v případě Šumavy kulturní, 
je něco více než příroda (příslušný zákon 
má stejně podivný název) – zákon o život-

ním prostředí totiž považuje za součást kra-
jiny i člověka.

Asi již dávno nejde o národní park. Ně-
kdejší „lesník a hospodský“ pohovořil o stře-
tu dvou náboženství, což prý by bylo ne-
bezpečné. Lidé z Duhy kdysi vykřikovali, že 
do toho hlavně nesmějí zasahovat politici, 
a nyní zmíněný veterinář do NP doprová-
zí předsedu nejmenované opoziční strany, 
který ze všeho viní vládu, a přitom ví, že 
po osm let se stejná strana o NP a diskuse 
kolem něj vůbec nestarala. Asi je pravda, že 
teď je důležité pro koho, tj. pro kterou stra-
nu, ten kůrovec žere.

Teď již je pozdě, když zastánci přírodo-
vědců připouštějí, že „koncepce ochrany 
přírody v principu nemůže nabídnout kom-
plexní řešení“ a odpovědné zaměstnance 
příslušných rezortů (Nutno říci, že MŽP by 
se nemělo stát pobočkou příliš zelených, 
s prominutím zdivočelých, organizací, je-
jichž členové žádnou odpovědnost nemají!) 
čeká ještě mnoho práce směřující k zajiště-
ní krajinných a přírodních hodnot s pozitiv-
ním socioekonomickým efektem. Ona totiž 
Šumava není jen cvičiště pro ty, kteří se 
chtějí zviditelnit včetně „vědců“, kteří se po 
nástupu nového ředitele parku J. Stráského 
vzdali funkce ve vědecké radě parku, což 
prý bylo, jak pravil výše zmíněný předseda, 
signifikantní. Vzhledem k tomu, že si vzápě-
tí založili tzv. stínovou radu parku, se zdá, 
že se jedná jen o politický tah a i ten před-
seda by mohl přijít na to, že je to zároveň 
tah alibistický. Ono po těch letech „vědec-
kého“ rozhodování, které vedlo k velkoploš-
né destrukci porostů (tedy hlavně stromů, 
které jsou základními prvky lesního ekosys-
tému) se dá mimo odpovědnost tvrdit „já 
to říkal…“ – lidé mají krátkou paměť, a tak 
tihle vědci budou zase viditelní. Ale nejde 
o odbornost, ale o čirý populismus, tak jako 
u politiků, kteří se nyní o NPŠ zajímají. 

Na Šumavě žijí lidé a letitá zkušenost jim 
velí, jak proti brouku postupovat – „odbor-
ník“ Hnutí Duha na veřejnosti tvrdí, že ká-
cení stromů a odkorňování nemá smysl(!). 
Kácet se musí, protože jde o termíny líhnu-
tí, a pokud se neochladí, brouk vyletí.  
V Britské Kolumbii zlikvidoval kůrovec les 
na ploše mnohanásobně větší, než je roz-
loha ČR, dostal se do sousední provincie, 
a protože neměl dost té své potravy, pře-
školil se na jinou dřevinu. Do čeho se asi 
kůrovec smrkový pustí u nás?

 Již v březnu byl na zasedání „Zelené-
ho kruhu“ připravován útok na současné 
vedení parku, které se konečně rozhodlo, 
asi pozdě, razantněji s kůrovcem bojovat 
– v zápise z jednání je i „návrh stížnosti do 
Bruselu – zatím nevíme na co“. Ach jo!

V ČRo 6 jsem poslouchal jakéhosi ornito-
loga, že Šumava není jen pro její obyvate-
le(!), ale i pro turisty, kteří chtějí pozorovat 

ptactvo, a představoval jsem si, jak ptáčci 
zpěváčci radostně pobývají v tom, co kdysi 
bývalo lesem. I ten tetřev, kterým se Duha 
oháněla a který sice nějakou tu volnou plo-
chu také rád, by zřejmě normálním lesem 
nepohrdl. Ti, které náš nejvyšší představitel 
nazval ekologisty, jinde požadují zmenše-
ní holin při kácení v lese – jakýpak je asi 
rozdíl mezi malou holinou po úmyslném 
vykácení a desítkami hektarů ploch bez 
fungujícího porostu? A to se prosím tvrdí, 
že od kácení jednotlivých kůrovcem zasa-
žených stromů mohou vzniknout drastické 
povodně, zatímco spolehlivou ochranou 
mají být lesy kůrovci destruované. Také 
prý to všechno dnešní vedení parku dělá 
ve prospěch zvýšení zisků dřevařské lob
by(?!). K tomu pár čísel. Ten osočovaný 
lesník v čele parku za 9 let svého působení 
vytěžil cca 890 000 m3 dřeva, pak přišli dva 
ředitelé zelení a za sedm let bylo vytěženo 
2 065 000 m3, z toho v posledních dvou le-
tech 1 590 000 m3. Nejhorší na tzv. „ochrán-
cích“ je, že lžou – ať již z hlouposti nebo za 
cizí peníze, jak pravil klasik. 

Ale zpět do Davle. Trochu nám tu zaasfal-
tovali část rozbité silnice, vůbec by nebylo 
od věci, kdyby toho bylo více, Měcheňáci 
se teď mají (jen ať vás to nesvádí k příliš 
rychlému ježdění podél Vltavy…). A také se 
dokončuje oprava kaple, začne se přístavba 
mateřské školy, a když se vydáte směrem 
ke Štěchovicím, zjistíte, že se tam připravuje 
stavba. Cože to bude? V Davli vznikne chrá-
něná dílna – nové pracovní centrum pro lidi 
s handicapem, a to z prostředků získaných 
z letošního již 12. ročníku Akce cihla. Jistě 
si pamatujete začátky občanského sdruže-
ní Portus, které vybudovalo podobnou dílnu 
„Fara“ ve Slapech, a v Davli jste možná na-
vštívili některý z jeho benefičních koncertů. 

Dům je koncipován jako užitková modu-
lární architektura vycházející z konceptu 
dětské stavebnice a svým tvarem bude při-
pomínat parník s komínem a kapitánským 
můstkem, což je odkaz na umístění staveb-
ní parcely nedaleko Vltavy. O celém projek-
tu snad více v příštím čísle Soutoku. 

Že se mohlo místo využít lépe, rozuměj 
výhodněji a se ziskem finančních prostřed-
ků? Zkuste někdy pomyslet na to, co je 
opravdu důležité, a až se vrátíte z dovole-
né, prosím, kupte si cihlu. 

 K. Vančura st.
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Vážení spoluobčané,
v dnešním slovu starosty bych vám chtěl 

sdělit historii a současný stav vývoje stav-
by davelské mateřské školy na Sázavě. 
Mateřská škola Davle je umístěna v hod-
notné stavbě třípodlažní vily z roku 1937 
od stavitele Františka Troníčka. V roce 
1972 začala být tato vila používána jako 
mateřská škola s první třídou a v roce 
1976 byla rozšířena na třídy dvě s kapaci-
tou 48 dětí. Díky restitučním nárokům byla 
vila navrácena dědicům, ale obci se po 
zdlouhavém vyjednávání v roce 2002 po-
dařilo od dědiců vilu odkoupit. Ještě v tém
že roce bylo celé spodní patro zasaženo 
povodní. Bylo rozhodnuto, že se z tohoto 
přízemního patra (původně byt správce) 
vybuduje nová třída. V roce 2003 byla tato 
rekonstrukce realizována a počet žáčků se 
mohl zvýšit až na 68. V posledních šesti 
letech je vždy okolo 75 žádostí o přijetí 
do davelské MŠ. Je to hlavně díky velmi 
dobré práci paní ředitelky PaedDr. Jarmily 
Jarůškové a celého kolektivu. Bohužel se 
vždy mohl přijmout jen takový počet dětí, 
kolik jich odcházelo do první třídy, tedy 
cca 25 dětí. Ve Strategickém plánu rozvoje 
Davle schváleném v roce 2008 bylo jed-
ním z hlavních bodů rozšíření MŠ o další 
třídu. Přípravou projektové dokumentace 
byla pověřena architektonická kancelář 
FOGLAR ARCHITECTS. Ještě v témže 
roce byla podána žádost o dotaci na ROP 
Střední Čechy. Bohužel ve veliké konku-
renci náš projekt nedosáhl tak vysokého 

počtu bodů, aby mohl být vybrán. V dalším 
roce po určitých úpravách a vyjednáváních 
byl projekt na ROP opět podán. Tentokrát 
se nám opět ve velké konkurenci podaři-
lo získat druhý nejvyšší počet bodů a náš 
projekt byl zahrnut mezi dotované. Smlou-
va o poskytnutí dotace byla podepsána 
23. 8. 2010 hejtmanem Středočeského 
kraje. Předpokládané plánované výdaje 
projektu činily 19 431 100 Kč včetně DPH, 
z této částky se poskytovatel dotace zavá-
zal poskytnout na realizaci celého projektu 
dotaci v maximální výši 14 297 517 Kč, 
na níž podíl finančních prostředků z Ev-
ropského fondu regionálního rozvoje činí 
12 957 125 Kč.

Výběrové řízení na dodavatele stav-
by bylo zveřejněno 5. listopadu 2010. Do 
výběrového řízení se přihlásilo 10 ucha-
zečů. Jako ekonomicky nejvýhodnější 
byla v rámci všech kritérií vyhodnoce-
na firma AVERS spol. s r.o. za cenu díla 
17 633 280 Kč. Smlouva s firmou AVERS 
byla podepsána 31. 3. 2011 a firma pře-
vzala pracoviště 30. 5. 2011. Technický do-
zor investora provádí firma SIGOS s.r.o., 
městys Davle zastupuje Ing. Václav Pro-
kůpek. Stavba by měla být dle smlouvy  
dokončena 18. 9. 2011, ale kvůli archeo

logickému výzkumu a změnám v projektu 
stávající budovy bude tento termín s nej-
větší pravděpodobností posunut. Naším 
cílem je otevření mateřské školy v co nej-
kratším možném termínu bez jakýchkoli 
problémů, neboť ty by nám mohly finanční 
prostředky z dotace ukončit. Proto všechny 
rodiče prosím o trpělivost s dokončením 
stavby, vždyť to děláme pro naše děti. Na 
téma rozšíření mateřské školy bude svolá-
no 16. 8. speciální zasedání zastupitelstva, 
kde budou pozváni všichni, co mají se 
stavbou co do činění. Informace o postu-
pu prací budou zveřejňovány na webových 
stránkách městyse a na nástěnce. Držme 
si palce, ať se nám stavbu podaří v co nej-
kratším možném termínu dokončit  

Jiří Prokůpek 

Slovo starosty

Kalendárium
Srpen

23. 7. – 31. 8.  výstava Tereza z Davle v obřadní síni (kulturní komise)
27. 8.  taneční rozloučení s prázdninami (SDH SLOUP) – pod hasičskou zbrojnicí ve Sloupu
27. 8.  celodenní zájezd parníkem z Prahy do Nelahozevsi a zpět, cena 400 Kč včetně oběda (Pražská paroplavební společnost)

Září
3. 9.   ozdravný pobyt pro členy Vltavanu v termálních lázních Štúrovo na Slovensku 
4. 9.  VII. memoriál Jaroslava Zajíčka v požárním útoku pro mladé hasiče (SDH SLOUP) dětské hřiště ve Sloupu
23. 9.  koncert „Vejvodova Zbraslav“ před restaurací U Bendů (Vltavan)
25. 9. členská schůze Vltavanu Davle

Říjen
22. 10.  drakiáda (Veronika ve spolupráci s kulturní komisí)
29. 10.  památka zesnulých na hřbitově v Davli a ve Štěchovicích (Vltavan)
30. 10. tryzna za utonulé Praha (Vltavan)

Brigády na úpravu parku a břehů Vltavy (příprava na oslavy 115. výročí Vltavanu Davle v r. 2012).
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Rozhovor s panem

Zdeňkem Trnkou
9. 7. 2011

Rodilý Davelák plný elánu a chutě k ži-
votu. Zdeněk Trnka ještě dnes chodí hrát 
dvakrát týdně stolní tenis a pravidelně hraje 
kulečník. Na bruslích byl naposledy asi před 
čtyřmi lety, nohy už ho tak prý neposlou-
chají. „Hergot, člověk chce udělat kličku 
a už leží.“  Na sekání strmé stráně u svého 
domu si kromě kosy bere kopačky.

 Zdeněk Trnka se narodil v roce 1927 ve 
Vltavance – v bývalé restauraci U Parolo-
dě, kterou postavili jeho rodiče. Restaura-
ci spolu s manželkou provozovali od roku 
1975 do roku 1989. Pamatují dlouhé fronty 
se džbánky na pivo.
Pane Trnko, čím jste se vyučil a jak jste 
se živil?

Začal jsem se učit číšníkem v restauraci 
U Holubů na Smíchově. V 17 letech mi 
zemřel otec a já jsem musel hospodařit 
a starat se o čtyři hektary pole. Přesto jsem 
se číšníkem vyučil. Též jsem absolvoval ze-
mědělskou školu ve Středoklukách. V roce 
1952 převzalo pole JZD a já jsem začal 
pracovat v cementárně v Davli jako dělník 
na výrobu cementového zboží. Neměli jsme 
míchačku, a tak jsem od šesti do devíti je-
nom míchal ručně materiál a připravoval 
ho pro samotnou výrobu. Placeno bylo jen 
za výrobky, nebylo to nic lehkého. V roce 
1954 jsem přestoupil jako řidič náklaďáku ke 
stavebnímu podniku do Modřan. Tam jsem 
byl čtyři roky. Později jsem se vyučil stroj-

„Není to neskromnost zhodnotit jeho sportovní a jiné ctnosti. Bezmála 20 let příkladným způsobem útočí na branku soupeře. Jeho 
přesná strojová hra, jeho ovládání jízdy a hole hraničí s ekvilibristikou. Celou svou osobností ve svém sportovním životě stal 
se oblíbeným a nepostradatelným pro celé naše sportovní dění. I jako hráč kopané a v řadě dalších sportů má zásluhy na šíření 
dobrého jména jednoty Slavoje Davle.“ Citace z týdeníku Průkopník v roce 1961

Rubrika: Vzpomínáme na starou Davli

ním zámečníkem a nastoupil jsem do lomu 
tady v Davli (na místě dnešní benzinky) jako 
údržbář. Zde jsem absolvoval svářečský 
kurz ke zvýšení kvalifikace. Později jsem 
byl vedením firmy stavby silnic a železnic 
jmenován vedoucím údržbářské čety. V roce 
1962 se lom zrušil a já jsem se vrátil do ce-
mentárny jako údržbář. V roce 1975 jsme 
začali se ženou provozovat restauraci Vlta-
vanka, která byla postavena v roce 1935. 
Než byla postavena Vranská přehrada, byla 
to hospoda U Parolodě. Pak to bylo zatope-
no a Vltavanka se přistavovala.  

Kde jste bydleli? 
Ve Vltavance. Po roce 1948 nás vyvlast-

nila Jednota. V roce 1968 jsme si zažádali 
o vrácení majetku. Obec od nás nakonec za 
malé peníze po roce 1989 hospodu spolu 
s budovami koupila. 
Provozování hospodské činnosti se vám 
líbilo? Jakou nejnižší cenu piva si pama-
tujete?

Nelíbilo. Já jsem byl rád, že jsem se toho 
zbavil. Pamatuji si, že tenkrát bylo pivo za 
1,30 Kč, pak za 1,70 Kč a pak nejdražší 
bylo za 2,50 Kč za půllitr piva a dneska je to 
35 korun. Dřív se hodně chodilo se džbán-
kem. K večeru kolem páté hodiny stála 
fronta skoro až ven. Pro zábavu a pobavení 
jsme měli v hospodě kulečníkový stůl.
Hodně jsme o vás slyšeli v souvislosti 
s hokejem, kdy jste ho začal hrát? 

V roce 1942. To mi bylo 15 let. Ráno 
v osm jsem si obul brusle, celé dopoledne 
jsem byl na řece na bruslích, domů jsem 
přišel na oběd. A pak znovu, strávil jsem 
třeba 6 hodin na řece. Brusle trošku ovlá-
dám... (smích)
Jakých úspěchů jste dosáhli v hokeji za 
Slavoj Davle?

Ze II. třídy jsme postoupili do I. třídy, pak 
jsem hráli okresní přebor, pak jsme hrá-
li krajský přebor a skončilo to kvalifikací 
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Rubrika: Vzpomínáme na starou Davli

o postup do II. ligy. V kvalifikaci o postup 
do II. ligy jsme neuspěli, neboť mužstva 
Ruzyně a hlavně Českých Budějovic měla 
mnohem lepší podmínky včetně zimní-
ho stadionu. Většina utkání se hrála na 
přírodním ledu. Přesto jsme ale Popovi-
ce v krajském přeboru, kteří stadion měli, 
poráželi. Hrál jsem středního útočníka. 
V krajském přeboru bylo mužstvo doplně-
no hráči ze sousedních Měchenic, byli to 
Císař, Kohout, Kovář a Holub. Z Modřan 
přišli Macálka, Trčka, Adámek, Dlouhý 
a hlavně brankaři Jílek a Dudáček z La-
hovic a obránce Jiráň. Dodneška se spolu 
kamarádíme. Chodím dosud hrát jak ping-

Zleva stojící: Rada, Herman, Stracený, Petrák, Trnka, Kutil, Mazanec
Zleva klečící: Suský, Mareš, Kotáb

pong, tak kulečník. Vzpomínám si, že 
jsem hrál pinčes se zlomenou rukou a drá-
ty mi koukaly z ruky. Když to šlo... Já to 
bez sportu dlouho nevydržel.
Pracoval jste i v důchodu? 

Ano. Nejdříve jsem jezdil s obecní mul-
tikárou, když se přestavoval obecní úřad. 
Poté jsem pracoval u vodohospodářů jako 
údržbář. A také v zemědělském družstvu. 
Po dvou letech jsem skoro 18 let  rozvá-
žel obědy pro davelskou Pečovatelskou 
službu. Náročné to bylo v zimě, když jsme 
s autem často zapadli ve sněhu. Obědy 
jsme s manželkou rozváželi do širokého 
okolí. 

Co vás bavilo nejvíc?
Brusle, prostě hlavně ten hokej. Celkem 

i fotbal jsem hrál, pak ten pingpong a ku-
lečník. Sportovat musím ještě dnes, bez 
toho to nejde. 
Jak se vám žilo v Davli?

Řekl bych celkem dobře, nemůžu si stěžo-
vat. V Davli jsem byl celkem spokojený.
A co dnes?

Dneska taky. Skoro nikam už nejdu. Když 
přijdu do hospody, tak se posedí, na kuleč-
níku se pobavíme. Na pingpong dvakrát 
týdně. V pátek jdu na kulečník a potom jdu 
na pinčes. Když pak přijdu domů, nikdo se 
mnou nemluví... (smích)
Co se vám v Davli líbí?

Líbí se mi, že se tu dá dobře nakoupit, po-
hostinské provozovny. Nelíbí se mi ten provoz 
dole v Davli, velký hluk způsobený také dlaž-
bou, ale my tam nebydlíme, tak mi to nevadí.
Co byste si přál, aby v Davli bylo?

Teď už je to celkem pozdě v mých letech, 
já jsem spokojený s tím, co je. Já od mládí 
chodil cvičit do Sokola, kde byl vedoucím 
Ladislav Chalupský. Byl velmi přísný, což 
se projevilo na výchově, poctivosti i fyzické 
zdatnosti v další sportovní činnosti. Škoda 
že Sokol v Davli již neexistuje a mladí lidé 
se věnují jiné zábavě a někteří i činnostem, 
které jim neprospívají.

Přeji všem hodně zdraví a životní spoko-
jenosti.

Děkuji za rozhovor a přeji pevné zdraví
Eva Jelínková
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Tereza z Davle 
vystavuje v Davli

23. července 2011 se uskutečnila v Ob-
řadní síni Obecního úřadu v Davli vernisáž 
výstavy fotografky Terezy z Davle. Verni-
sáže se zúčastnilo přibližně 40 pozvaných 
hostů, zástupců městyse i okolních obcí. 
Nechyběli ani představitelé médií včetně 
televize. Proto mnohé potěšil asi 3minutový 
záznam z vernisáže i ze života a díla této 
fotografky odvysílaný v televizi Nova dne 
26. 7. 2011 v nočních televizních novinách.

Rubrika: Reportáže z kulturního života Davle

 Výstavu fotografií umístěnou do Obřadní 
síně lze navštívit kterýkoli pátek a víkend 
do 31. srpna 2011. Prohlédnout si můžete 
výběr fotografií z posledního autorčina pro-
jektu Grandhotel, který zachycuje akty poří-
zené v hotelu Evropa prosyceném panopti-
kální slávou. Ženy na fotkách pozorovatele 
doslova sledují, flirtují a jemně vyjadřují 
smyslný lesk období první republiky.

Tereza z Davle je fotografkou využívající 
lehce tajemný a přesto i konkrétní pseudo-

nym. Narodila se roku 1975 v Hořicích. Dět-
ství a fotografické začátky prožila v Davli 
u Prahy. Je fotograf samouk. Učí se z knih, 
od svých fotografických kolegů a především 
vlastní prací. Dokonalá technika není jejím 
cílem ani prostředkem vyjádření. 

Používá analogové aparáty a černobílý 
film.  „Jeli jeho vidění unikátní, analogová 
technika dopomůže rozvinout jeho výjimeč-
nost. Pokud unikátní není, nemůže ho ana-

OCHOTNICKÝ DIVADELNÍ SOUBOR V DAVLI
Vzniká právě v tomto létě. Každý, kdo v sobě má odvahu a trpělivost, je vítán. Pojďme společně nacvičit něco 

pro pobavení a poučení.

HLEDÁ AKTIVNÍ MILOVNÍKY DIVADLA!!!
Nemusíte mít strach, že jste hráli naposledy ve školní družině. Kritériem je láska k ochotnickému divadlu, tedy 

ochota obětovat čas pravidelným zkouškám, chuť a píle. Ozvat se můžete telefonicky na 602735339  
nebo emailem na info@vinotekadavle.cz.

log ani nahradit, ani zachránit. A právě tímto 
faktem Tereza ostře vybočuje z řady autorů, 
kteří slepě spoléhají, že čistě technické po-
jetí analogové fotografie je umělecky spasí. 
Tereza je poctivá ke svému výtvarnému zá-
měru, který zůstává nadřazen veškeré tech-
nice, veškerým technologickým objevům 
a inovacím, neřkuli digitalizaci,“ říká Adolf 
Zika, kurátor výstavy. 

Přirozenost upřednostňuje i při výběru 
svých modelek, těmi jsou její kamarádky 

a sousedky. Jak nám na vernisáži prozradi-
la, některé z modelek se již nechtějí svlékat, 
a proto musí hledat další ochotné modelky. 

Tereza z Davle je přirozená, pravdivá, na-
ivní, tajemná a hlavně zábavná. Její fotky 
nejsou tuctová klišé, ale skutečná vyjád-
ření. Nejsou dokonalé a mnohdy nelichotí 
akademickým pravidlům aktové fotografie, 
ale snad právě díky tomu jsou živé a života-
schopné. Pro Terezu z Davle, dámu kráčející 
se starobylým telefonem do Hotelu Evropa, 
znamená absence akademismu provokující 
svobodu, která vede k znamenitým výsled-
kům. Její pohled na svět je pohled objekti-
vem, stačí jen číst v jejích příbězích.

 Zita Lara  
 kulturní komise městyse Davle

zita.lara@volny.cz
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Již tradičně jsme 4. 6. společně oslavili 
DEN DĚTÍ. Celé dopoledne mohly děti sou-
těžit, hrát si a dovádět. Menší děti chytaly  
rybičky v bazénku, jezdily slalom na od-
strkovadlech anebo třeba skládaly puzzle. 
Ty starší střílely ze vzduchovky, u hasičů 
musely splnit testový kvíz a spoustu dalších 
úkolů. Proběhla také přetahovaná lanem, 
kde byla potom pro všechny zúčastněné 
připravena sladká odměna v podobě koláčů 
od Alenky Ježdíkové. Byly opravdu luxusní. 
Krásné na pohled a moc dobré. Ještě teď 
se olizujeme.  Děkujeme a již teď se těší-
me na příští rok. 

Na 120 soutěžících dětí plnilo úkoly na 13 
stanovištích, z čehož 3 byly tzv. VIP. Tam 

Dětský  den 2011
děti po splnění dostaly penízky DAVLÍKY, 
za které si potom mohly  v obchodě  koupit  
spoustu krásných věcí.  Ceny byly smluv-
ní, takže nakonec každý odcházel s úsmě-
vem na tváři a diplomem za účast.

K prohlídce byla sanitka a požární vůz da-
velských hasičů. Děti měly k dispozici i ská-
kací hrad v podobě žirafy. 

Penízky Davlíky vyrobily děti ve školní 
družině pod vedením všemi milované Ma-
rušky Rýdlové. Maruško, vám i dětem moc 
děkujeme.

Největším překvapením pro nás organizá-
tory byla účast sponzorů. Vstup byl dobrovol-
ný jako každý rok, ale letos každý, kdo za-
platil 200 Kč a více, se stal sponzorem. Moc 

vám všem děkujeme. Za vybrané peníze 
bude postavena pro děti prolézací sestava.

JMENOVITĚ: Fantovi, Samkovi, Slo-
vákovi, Tomanovi, Šimonovi, Kotábovi, 
Meinczingerovi, Machovi, páni  Hubínek, 
Hartmann, Nejtek, Fiala, kluci Ježdíci, 
Matyáš a Vítek a další, kteří nechtěli býti 
jmenováni.

Hlavními sponzory a zároveň pořadateli 
byla SPORTOVNÍ HALA DAVLE a MĚSTYS 
DAVLE. Děkujeme ale i dalším, neméně  
důležitým sponzorům:  LINEA NIVNICE, 
MARINA DAVLE, MANŽELÉ PILINOVI 
a všem ostatním, kteří se na letošním roční-
ku jakkoli podíleli.   

Na závěr stručné shrnutí. Opět se sešla 
parta nadšenců a za přispění sluníčka při-
pravili pro děti moc hezký den. Ještě jednou 
velké díky. 

Těším se s vámi se všemi na shledanou  
na další akci pro naše děti    
 Iveta NEJTKOVÁ



8 Soutok 4/2011

Zpráva ze staveniště 
Mateřské školy v Davli 

a výzva pro všechny 
příznivce školy

Původně měla být tato zpráva velice krát-
ká a pouze pro rodiče dětí, které v loňském 
roce navštěvovaly mateřskou školu, ale 
protože vím, jaká je obava mezi všemi rodiči 
ohledně provozu školky, zvu vás na infor-
mativní schůzku dne 17. srpna 2011 od 
15 hodin pro rodiče nově přijatých dětí 
a od 16 hodin pro rodiče dříve přijatých 
dětí. Děti prosím nechte určitě doma.

Každý z vás jistě řeší otázku, kdy začne 
provoz školky a maminka bude moci nastou-
pit do práce, a ještě když se k tomu přidá 
poplašná zpráva „jedna paní povídala“, je 
problém na světě, protože chybí komunikace 
a ty správné informace. Věřte, že i já společ-
ně s panem starostou hledáme již od června 
řešení, co a jak, ale z jistých důvodů vám ne-
mohu zde napsat naše záměry, a tak přijďte 
na schůzku a na místě probereme návrhy.

Ač nerada, ale musím připomenout, že 
v mnoha obcích, okolní nevyjímaje, mateř-
ská škola není anebo její kapacita nestačí. 
Kolik rodin by rádo nějaký měsíc počkalo, 
jen kdyby bylo jejich dítě přijato k docházce. 
A nezapomněli jsme, že je vlastně zázrak, že 
městys Davle obdržel v tak velké konkurenci 
dotaci na výstavbu nové třídy a na částečnou 
rekonstrukci staré budovy. Bydlím na Hra-
dištku a vím, že by obec byla šťastná, kdyby 
dostala dotaci na výstavbu nové třídy a mohla 
přijmout i tříleté děti. Kapacita školy je 50 dětí, 
přijímají se podle věku pouze děti z Hradištka 
a nevezmou se ani některé 4leté děti.

Nechci se nějak chlubit, ale skoro každý 
den jsem v mateřské škole, sleduji práci, ře-
šíme detaily, tedy především zatím rekon-
strukci staré budovy, aby byla co nejúčelněj-
ší a ekonomicky výhodná. Za ta léta, co zde 
pracuji, znám budovu školy dokonale, vím, 
co se kde opravovalo, kudy co vede, co je ve 
špatném stavu, ale hlavně, aby to odpovída-
lo všem předpisům a požadavkům, aby vaše 
děti byly v dobrém prostředí.

Budova školy je pěkně stará, s výstav-
bou se započalo v roce 1924 a bez malých 

oprav, především vody a odpadů, slouží 
dodnes. Jak se začalo bourat, začaly se uka-
zovat problémy starého domu – oprava ko-
mínu, někde starý, původní rozvod elektriky 
nebo výměna poslední části staré kanaliza-
ce. Všechny vícepráce prováděné mimo pro-
jekt jsou skutečně za účelem splnění norem 
pro mateřskou školu.   

Navíc tyto práce musí platit městys, neboť 
nebyly součástí projektu.

To, co tu píši, nemá sloužit jako obhajoba 
posunutí termínu, ale jako inspirace k zamy-
šlení, co mohu udělat nebo jak pomoci, aby 
škola, když už je tak rozbouraná, byla co 
nejlépe připravená k provozu. Jak zvládnout 
práce a finance, které se najednou ukázaly.

A tak vás všechny rodiče dětí, které chodí, 
budou chodit anebo kdy do Mateřské školy 
v Davli chodily, vyzývám ke spolupráci.

Někdo má jistě šikovného tatínka nebo 
dědečka, který by pomohl při opravě starých 
rozvodů elektřiny, začistí díry po vedení, 
nebo se najde někdo, kdo opraví zábradlí na 
balkonech. A jak by pomohla oprava dlažby 
na balkonech, kterou zatéká do třídy! Ženy – 
šití sáčků a úklid.

Někdo není tak šikovný, ale může přispět 
finančně, vždyť se musí dokoupit pro novou 
třídu talíře, hrnky, příbory, ručníky, deky, po-
vlečení, sáčky do šatny, ramínka a mnoho 
dalšího. A co třeba kamera, aby bylo vidět, 
kdo do školy jde, aby jako v loňském roce 
nemohl nikdo okrást paní učitelky. A to ne-
mluvím a hračkách a pomůckách pro děti, 
je toho skutečně mnoho a můžete přispět 
jakoukoli částkou. Ideální by bylo, kdyby 
se někomu podařilo získat nějakou dotaci 
anebo sponzorský dar. Nyní si jistě řeknete, 
dostali tak velkou dotaci a ještě nemají dost. 
Projekt neřeší vybavení, ale pouze stavební 
část a základní nábytek – stolky, židle, vyba-
vení šaten nábytkem, a proto se škole hodí 
i finanční prostředky. Skutečně každá nová 
práce neuvedená v projektu se musí zaplatit. 

Projekt byl zpracován skoro před pěti lety, 
kdy se poprvé žádalo o dotaci, a stav budo-
vy se díky zimám posledních let podstatně 
změnil.

Informace k pracovní i finanční pomoci 
můžete získat na pracovním telefoním čísle 
725445667 – Jarmila Jarůšková (pevná linka 
je odpojena) nebo využít email davle.mater-
skaskola@volny.cz. Další informace se budu 
snažit uvádět na www.msdavle.cz.

Finanční příspěvky můžete předat v mateř-
ské škole nebo zaslat na číslo účtu mateřské 
školy – 0390935329/0800, možná potkáte i 
sbírkovou schránku v některém obchodě.

Moc a moc bych si přála spojit a využít veš-
keré úsilí k rekonstrukci školy a maximálně 
využít přidělených dotací. Těším se a pře-
dem děkuji za vaši pomoc.

 Doporučení pro pomocníky při úklidu: při-
neste si vlastní hadr, kbelík, rukavice apod.   

Děkuji za pochopení. Všem dětem, rodi-
čům a ostatním přeji krásný zbytek prázdnin.

PaedDr. Jarmila Jarůšková
ředitelka Mateřské školy Davle
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5. veřejné zasedání zastupitelstva měs-
tyse Davle se konalo 30. 6. 2011 v sále 
Hotelu Pivovar od 19 hodin

Po kontrole zápisu z minulého veřejného 
zasedání pan starosta seznámil občany 

– S rozborem hospodaření za 1. čtvrtletí 
roku 2011

– S úpravou rozpočtu č. 2 v roce 2011
– Schválení zadání změny č. 1 ÚP Davle
Pan starosta informoval:
– O změně a o úpravách Územního plánu 

Městyse Davle. Změna se týká výšky bu-
dovy chráněné dílny na výrobu hermelínů 
a utopenců pro Portus Praha. Oprava zápi-
su p. č. 431/8 (Hliník – Račana) a p. č. 375, 
378 a 952 Braná stodola.

– Prodej pozemkové parcely p. č. 164/64 
v KÚ Davle o výměře 8m² paní Petře Vo-
ráčkové a panu Luďkovi Strakovi za cenu 
500 Kč/m², celkem 4000 Kč. Jedná se o již 
dlouhodobě oplocený pozemek (zahradu) – 
narovnání vztahů.

Ze zastupitelstva
– Směna pozemkových parcel 403/15 díl 

a) za 403/16 díl c) vše v KÚ Davle s man-
želi Vášovými. Jde o pozemky u bytovek 
v Davli. Manželé Vášovi navrhli směnu, po-
zemek 403/16 je v ÚP veden jako sportoviš-
tě a městys do budoucna zvažuje vytvoře-
ní dětského hřiště. Rozdíl ve výměře 1 m² 
zaplatí navrhovatelé. 

Zastupitelstvo městyse Davle se zavazu-
je v budoucnu konzultovat projekt dětského 
hřiště s  vlastníky sousedního pozemku p. 
č.  403/18 manželi Koutkovými. 

– Dodatek č. 1 ke Smlouvě o poskytnutí 
dotace č. S/0142/RRSC/2010 „Rozšíření 
a rekonstrukce Mateřské školy Davle“. Do-
datek k této smlouvě mění termín zahájení 
realizace projektu nově na 30. 5. 2011.

– Volební řád školské rady: Podle §102 
odst. 2 písm. b) zákona č. 128/2000 Sb., 
o obcích (obecní zřízení), ve znění pozděj-
ších předpisů a podle § 167 odst. 2 zákona 
č. 561/2004 Sb., o předškolním, základním, 

středním, vyšším odborném a jiném vzdě-
lávání (školský zákon) ve znění pozdějších 
předpisů, se vydává volební řád školské 
rady při Základní škole Davle. Zároveň se 
ruší stávající volební řád školské rady.

– Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení 
věcného břemene pro ČEZ Distribuce a.s., 
č. IV – 12 – 6000863/01 v KÚ Davle, V Kej-
síři p. č. 86/60. Jde o posílení NN (podpěr-
ný bod B9/600). Za předpokladu celkového 
maximálního rozsahu věcného břemene 
bude finanční náhrada činit 2000 Kč.

– Smlouva o zřízení věcného břeme-
ne s ČEZ Distribuce a. s., č. IV – 12 – 
6002534/3 v KÚ Davle, Na Vinicích, p.p.č. 
507/2 a p.p.č.508/5. Jde o věcné břemeno 
zřizování a provozování zařízení distribuční 
soustavy k výše zmíněným pozemkům. Fi-
nanční náhrada bude činit 12 600 Kč.

– Smlouva o zřízení věcného břeme-
ne s ČEZ Distribuce a. s., č. IP – 12 – 
6001929/02

Podrobnější formace naleznete v sekci ve-
řejná zasedání na www.obecdavle.cz

Příští mimořádné veřejné zasedání se 
koná 16. 8. od 18 hodin ve společenském 
sále Hotelu Pivovar.

Eva Jelínková

Školská rada
Vážení rodiče,
dovolujeme si vás i v těchto letních měsí-

cích informovat o činnosti školské rady, re-
spektive o novinkách, které ve škole nastaly.

Jak jistě dobře víte, v měsíci červnu pro-
běhlo výběrové řízení na obsazení pozice 
ředitele Základní školy Davle. Důležitost 
školské rady potvrzuje fakt, že její zástup-
ce byl starostou městyse Davle jmenován 
do výběrové komise. Výběrového řízení se 
proto za ŠR zúčastnila její předsedkyně 
paní Jana Slancová. Z tohoto výběrového 
řízení pak vzešla jako kandidátka Mgr. Jana 
Hrubá, která se tak s účinností od 1. srpna 
2011 stala ředitelkou naší davelské školy. 
Paní ředitelce touto cestou blahopřejeme ke 
jmenování a těšíme se na naši vzájemnou 
spolupráci.

Jsme přesvědčeni, že školní rok 
2011/2012 bude rokem plným změn a no-
vinek a společně s vedením školy budeme 
směřovat k tomu, aby se naše škola opět 
stala úspěšnou a vyhledávanou v širokém 
okolí a byla skutečně výkladní skříní naše-
ho městyse.

Školská rada vždy byla a bude i nadále 
partnerem nového vedení školy. Jsme si 

vědomi důležitosti a vážnosti nadcházejí-
cího období, a proto předpokládáme velmi 
intenzivní spolupráci s paní ředitelkou Mgr. 
Hrubou. První společné jednání se již usku-
tečnilo v měsíci červenci, kdy na mimořád-
ném jednání ŠR seznámili přítomní zástupci 
novou paní ředitelku s činností školské rady 
v uplynulém školním roce a nastínili některé 
užší a konkrétnější formy spolupráce v bu-
doucnosti.

Od nového školního roku chystáme mno-
hé novinky, o kterých vás budeme v prů-
běhu roku informovat, a to jak při našich 
pravidelných setkáních ve škole, tak i touto 
formou. Naším prvořadým úkolem bude 
snaha vtáhnout vás, rodiče, hlouběji do 
aktivního života naší školy. Chceme s vámi 
více komunikovat a na druhé straně vám 
školu přiblížit.

Touto cestou si vás už nyní dovolujeme 
oslovit se žádostí o nabídku spolupráce 
např. formou přednášek pro žáky či mož-
nosti zajištění exkurzí v oboru, kde pracu-
jete (např. oblast IT, zahradnictví, zdravot-
nictví, doprava apod.). Dále bychom uvítali 
možnost získání jakýchkoli sponzorských 
darů (např. tužky, klíčenky, papíry, odnosné 
tašky apod.). Tyto drobné předměty by byly 
následně použity jako odměna pro děti při 
různých školních akcích.  

Můžeteli zajistit nebo nabídnout možnost 
finančně výhodného nákupu nebo dodání 

služeb za účelem zlepšení vzhledu školy, 
resp. jejího vybavení, budeme velmi rádi. 
Jakákoli vaše a samozřejmě i naše aktivní 
spolupráce s novým vedením školy nám po-
může splnit očekávání a udělat školu hezčí 
a lepší, a dát tak našim dětem po zásluze 
něco navíc. Rádi bychom také uvítali vaše 
zkušenosti s čerpáním dotací z EU a zís-
kávání grantů, protože chceme maximálně 
využít možností získání těchto finančních 
prostředků. Vaše návrhy očekáváme co 
možná nejdříve na naší známé emailo-
vé adrese skolskaradadavle@seznam.cz 
nebo v našich konzultačních hodinách první 
pondělí v měsíci. V měsíci září konzultační 
hodiny proběhnou dne 5. 9. od 16 hodin ve 
třídě školní družiny.

Vážení rodiče,
nový školní rok začíná a děti usednou 

opět, nebo zcela poprvé, do školních lavic. 
Proto všem dětem přejeme hodně nadšení 
a úspěchů ve vzdělávání, laskavé paní uči-
telky a prvňáčkům splnění jejich očekávání. 
Všem pedagogickým pracovníků přejeme 
hodné a zvídavé děti, dobré zázemí a po-
hodu při výkonu jejich náročného povolání. 
Vedení školy přejeme postupnou realizaci 
všech vizí a naplnění představ o naší škole. 
Nám rodičům pak přejeme hodně trpělivosti 
a potřebný nadhled.

Školská rada při ZŠ Davle
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PRAVIDLA PRO VJEZD A PARKOVÁNÍ 
PŘED HLAVNÍM VCHODEM  
DO ZÁKLADNÍ ŠKOLY  
DAVLE

Představení nové paní  
ředitelky ZŠ Davle
Milí žáci, rodiče a všichni Davelští, 

byla mi svěřena péče a starost o davel-
skou školu, a tak mi dovolte krátce se vám 
představit a poodhalit něco ze svých plánů, 
představ a cílů. 

Jmenuji se Jana Hrubá, je mi 36 let a ne-
celý rok žiji v sousedních Měchenicích. 
Mám dvě děti, jednoho psa a jednoho man-
žela . Vystudovala jsem pedagogiku na 
Filozofické fakultě Univerzity Karlovy a 12 
let pracovala v nadnárodní společnosti jako 
projektová manažerka. Oblast školství byla 
mým zájmem odmala – maminka začínala 
jako učitelka, moje tety učily a já jsem se 
oklikou k této profesi zase vrátila. 

Úspěch v konkurzu na ředitele naší školy 
je pro mne velkou radostí i závazkem, a jak 
víme, důvěra zavazuje. Davelskou ško-
lu vnímám jako tradiční, dobře zavedenou 
školu, která léta dobře slouží, ale nějak jí 
docházejí nápady, energie a chuť do života. 
Myslím, že si děti z Davle a blízkého okolí 
zaslouží mít školu nejen funkční, ale také 
moderní, veselou a otevřenou všem. Ráda 
bych do školní práce zapojila více také vás, 
veřejnost – tatínky, maminky, prarodiče, 
kamarády. Učení se nemusí přece konat 
jen ve školních lavicích a jenom dopoledne! 
Škola není jen pro děti, i dospěláci se mají 
také co učit. Učení není jen o vědomostech 

z knížek, ale i získávání praktických zkuše-
ností hrou, sportem, tvořivostí. Vzdělání je 
celoživotní proces, a tak bych k němu ráda 
v naší škole také přistupovala. 

A jak tedy na to? Společně s kolegy ve 
škole vylepšíme školní vzdělávací program, 
přidáme více jazykových hodin, které budou 
vedeny aprobovanými pedagogy, kteří ovlá-
dají moderní výukové metody. Rozšíříme 
nabídku volitelných předmětů pro II. stupeň 
tak, abychom pomohli každému žákovi najít 
vlastní směr rozvoje jeho osobnosti. 

Nadále budeme fandit sportu – ve škole 
máme skvělé fotbalisty a brzy k nim jistě 
přibudou i další úspěšné sportovní týmy 
a pozor – sportovat budou i děvčata! Zku-
síme oživit zajeté vyučovací stereotypy 
a dáme prostor novým formám výuky. Při-
rozeným způsobem oživíme i pedagogický 
sbor tak, abychom učili kvalitně a učili rádi!

Budu se s týmem pedagogů snažit, abyste 
naši školu chápali jako komunitní centrum 
– zbavíme ji jisté rezervovanosti a uzavře-
nosti a nabídneme ji širší skupině obyvatel. 
Vzájemné poznání, doufám, pomůže škole 
zlepšit její vnímání a hodnocení obyvateli, 
přinese zajímavé kontakty a podporu škol-
ních projektů. 

Pokud to kapacita školy dovolí, chtě-
la bych i dospělým Davelákům nabídnout 

možnost učit se novým věcem, pracovat 
na sobě či jen zahnat dlouhou chvíli. Proč 
nezkusit kurzy práce na PC – třeba pro roz-
šíření kvalifikace občanů při hledání nového 
zaměstnání nebo pro efektivnější práci s in-
ternetem? Zimní večery jsou jako stvořené 
k návštěvě zajímavé přednášky nebo krea-
tivní dílny. 

Na práci ve škole se velmi těším a dou-
fám, že výsledky naší společné práce s uči-
teli poznáte již brzy. Mým cílem je, aby děti 
z Davle a jejího okolí chodily do davelské 
školy a chodily tam rády!

Mgr. Jana Hrubá, ředitelka ZŠ Davle

Vážení rodiče, návštěvníci a zaměstnan-
ci školy,

z důvodu nutného zajištění bezpečnosti na-
šich dětí bude s účinností od 1. 9. 2011 platit 
následující pravidlo pro vjezd a parkování 
před hlavním vchodem Základní školy Davle. 

Vjezd a v nutném případě i parková-
ní do shora uvedeného prostranství bude 
umožněn se souhlasem ředitelky ZŠ Davle 

zaměstnancům školy, resp. jiným osobám 
na základě zvláštního povolení uděleného 
městysem Davle. 

Vjezd do prostranství je povolen ve školní 
dny pouze do 7.15 hodin, potom bude tento 
prostor uzavřen a označen dopravní znač-
kou zákaz vjezdu a zákaz stání. 

Pro ostatní vozidla platí zákaz vjezdu 
a parkování s výjimkou vozidel IZS, resp. 

vjezdu ze závažných důvodů (např. vy-
zvednutí nemocného dítěte ze školy nebo 
družiny).

Uvedený vjezd bude v nejbližších dnech 
označen příslušnými dopravními značkami 
a Policie ČR bude požádána o spolupráci 
při kontrole dodržování těchto pravidel.

Pro krátké zastavení, případně parkování 
na nezbytně nutnou dobu, je možné použít 
v průběhu celého dne parkoviště před spor-
tovní halou.

Děkujeme za pochopení a respektování 
těchto pravidel s ohledem na bezpečnost 
a zdraví našich dětí.

 Školská rada při ZŠ Davle
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Během celého loňského roku byla v pro-
vozu šestiletá klisna Sisi. Děti z praktic-
ké třídy se v rámci pracovního vyučování 
o kobylku staraly, čistily ji a udržovaly její 
box uklizený. Jedna hodina tělesné výchovy 

Rok se s rokem sešel a skupinka malých 
i velkých cyklistických nadšenců vyrazila 
v neděli 17. 8. na již třináctý týdenní cyk-
lotábor pořádaný vedoucí školní družiny 
v Davli Maruškou Rýdlovou.

Letos nás čekal kopcovitý terén Chráně-
né krajinné oblasti Slavkovský les. Blízko 
našeho ubytování, rekreačního areálu Jed-
lová U Mlýna, kterému šéfovala ostřílená 
paní vedoucí, „majitelka“ 4 dětí a 6 vnou-
čat paní Získalová , nás čekalo opravdu 
mnoho zajímavostí. I přes již zmiňovaný 
nelehký terén jsme kromě jiného navštívili 
blízký zámek Kynžvart, rašeliniště Kladská, 
miniatury Boheminium a zpívající fontánu 
v Mariánských Lázních, pivovar Chodovar 
v Chodové Plané a někteří z nás si zpestřili 
den i výšlapem na neexistující rozhlednu na 
vrchu Dyleň v 940 m n. m.. Pěkných cyk-
lostezek vedoucích pastvinami a hlubokými 
lesy plnými hub jsme si užívali kromě jedno-
ho dne, který propršel, do sytosti. 

Každý účastník si jistě odvezl z tábo-
ra mnoho hezkých zážitků a vzpomínek. 
Děti si vyrobily své táborové tričko, zahrály 
vědomostní i sportovně laděné soutěže, 

Školní kůň Sisi

Na kolech v lázeňském  
trojúhelníku

pak byla vyčleněna na jízdu na koni. Ně-
kteří využili hodinu na udržení rovnováhy, 
správného držení těla a cviků na koni. Jiní 
již pokročili k samostatné jízdě základních 
jízdárenských cviků a kavaletové práci.

zúčastnily se již tradiční cyklistické stez-
ky zručnosti a závodu do vrchu. Na ohni 
si uvařily oběd a prošly stezkou odvahy. 

 Ostatní děti z běžných tříd se začaly učit 
na Sisi jezdit. Menší děti (2. a 3. třída) zů-
stávaly pod vedením lonžéra, starší (4. až 
7. třída) již jezdily samostatně. V červnu, 
na závěr školního roku, jsme uspořádali 
drezurní závody stupně Z (základní), kde 
děti zúročily vše, co se na Sisi během roku 
naučily. Myslím, že Sisi udělala během 
roku všem dětem velkou radost a péči vra-
cela svou vyrovnanou, klidnou povahou 
a ochotou spolupracovat. Toto vše by se 
neuskutečnilo nebýt sponzorů, kteří přispě-
li na krmení, ustájení a ochranné pomůcky 
pro děti. Za to patří nemalý dík OÚ Měs-
tyse Davle, řeznictví U Dolejších, staveb-
ninám Soutok a panu MVDr. Slancovi za 
veterinární péči.

V následujícím školním roce bychom 
rádi pokračovali v dobře započaté činnos-
ti. Rádi přivítáme nové zájemce o zajíma-
vou mimoškolní aktivitu, která rozvíjí nejen 
fyzickou zdatnost dítěte, ale rovněž vztah 
k přírodě, zvířatům a vede děti k určité 
odpovědnosti. Na podzim plánujeme uspo-
řádání závodů v drezuře a pro pokročilejší 
jezdce v parkuru.

 Mgr. Jana Stöcklová

Všichni jsme se pobavili u soutěže „Tajná 
služba“, kdy skupinky musely získávat velmi 
osobní informace od nás vedoucích, které 
jsme jim nedávali zadarmo . Pohoda byla 
na nás všech opravdu znát a myslím, že si 
to letos všichni opět velmi užili. Věřím, že ta 
třináctka nebude poslední a příští léto opět 
s chutí vyrazíme. Za 47 dětí a 20 dospěláků 
děkuji Marušce Rýdlové a zároveň doufám, 
že jí ta chuť do pořádání podobných bezva 
týdnů neopustí.

 Sváťa Chrastilová
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Oslavy 140. výročí založení 
spolku Vltavan v Praze

Vltavanské spolky v Purkarci, Štěchovi-
cích, Davli a Praze, ale i Dělnická beseda 
Havlíček v Řevnicích se vzájemně podporují 
při všech důležitých událostech a výročí. Tak 
tomu bylo i při 140. výročí vzniku Vltavanu 
v Praze ve dnech 10. a 11. června v Praze. 
Oslavy byly zahájeny slavnostní bohosluž-
bou v kostele Nejsvětější Trojice v Podska-
lí v Trojické ulici. Mši celebroval arcibiskup 
pražský a primas český Mons. Dominik 
Duka. Kostel byl zcela obsazen vltavany, ale 
i věřícími z Prahy a okolí. Slavnostní náladu 
vytvořili i praporečníci s prapory jednotlivých 
vltavanských spolků v blízkosti oltáře. Mons. 
Dominik Duka požehnal spolkům do jejich 
další práce. Poukázal i na vzájemnou vazbu 
řeky Vltavy a Prahy v každodenním životě 
v minulosti i současnosti. Řeka byla vždy 
dopravní tepnou. Přinášela lidem živobytí, 
ale i starosti a často i smrt zejména vorařům 
a jejich rodinám. V této souvislosti ocenil 
obětavou práci vltavanských spolků ve pro-
spěch postižených rodin a jejich současné 
působení v dodržování tradic a upevňová-
ní mezilidských vztahů v naší společnosti. 
Mimo jiné vzpomněl na zesnulé davelské 
čestné členy Vltavanu v Praze bratry Zdeň-
ka Cipru, Jaroslava Járku, Ladislava Pšenič-
ku a Josefa Straceného. Mše byla spojena 
s podáváním hostií z rukou Mons. Dominika 
Duky. Po mši proběhla malá oslava za účas-
ti předsedů spolků Vltavan.

Hlavní program oslav 140. výročí vzniku 
spolku Vltavan v Praze proběhl v sobotu 
11. 6. v Praze. Vlastní oslavy byly zahájeny 
pražskými vltavany budíčkem v 7.30 hodin 
a průvodem s hudbou Vratislavovou, Ne-
klanovou, Vyšehradskou  a Trojickou ulicí 
na Výtoň, kde byla vztyčena  státní vlajka  
za doprovodu  státní hymny. Naše více než 
50členná delegace byla slavnostně uvítána  
před 9. hodinou kordonem krojovaných vlta-
vanů z Prahy na Výtoni v čele s předsedou 
bratrem Červeným.  Poté následovala ho-
dinová přestávka, kdy bylo možné zdarma 
navštívit Plavecké muzeum na Výtoni. Proč 
se 500 let starému domu, kde je v přízemí 
umístěna restaurace a v 1. patře muzeum, 
říká Výtoň? Od nepaměti se zde vytínalo 

dřevo z připlavených vorů jako naturální clo, 
mýto včetně výběru plateb za zboží. 

Po seřazení prošel slavnostní průvod v čele 
s koňským policejním doprovodem a prapory 
jednotlivých vltavanských spolků z Prahy, Da-
vle, Štěchovic a Purkarce a třemi kapelami 
z Výtoně Trojickou ulicí, dále pak Podskal-
skou, Plaveckou, kolem Emauz na Palacké-
ho náměstí až na vltavskou náplavku. 

Slavnostního zasedání v klášteře v Emau-
zích se kromě praporečníků s prapory, hud-
by, předsedů spolku účastnili vyznamena-
ní členové. Za slavnostních fanfár proběhl 
nástup praporů. Po přivítání hostů byla vě-
nována vzpomínka na zemřelé, přednesena 
výroční zpráva o činnosti Vltavanu v Praze, 
udělení vyznamenání a diplomů. Z davel-
ských vltavanů bylo čestné uznání předáno 
Ing. Josefu Bílkovi, Olze Volešákové, Jitce 
Veverkové, čestné členství Ireně Bílkové, 
Marii Kolbekové, MVDr. Eduardu Slanco-
vi a zlatý odznak Egonu Fišerovi, Hanzu 
Ortnerovi, Jakschu Rainerovi, Ing. Josefu 
Podrovi. Po zdravicích hostů a předání darů 
bylo ukončeno slavnostní zasedání odcho-
dem praporů a jeho účastníků z Emauz na 
vltavskou náplavku. Společný oběd byl po-
dáván na parníku Vyšehrad (guláš, chléb) 
ve 13 hodin. Při odpolední veselici na ná-
plavce k tanci a poslechu hrály tři dechové 
hudby. Odpolední veselici zpestřila dvou-
hodinová projížďka parníkem po Vltavě. 
Ukončení oslav bylo naplánováno na 21. 
hodinu, odjezd Vltavanů Davle autobusem 
byl stanoven na 18. hodinu. Počasí průběhu 
oslav přálo a všichni účastníci se vraceli 
domů spokojeni.  

Text: br. MVDr. Eduard Slanec
Foto: br. Ing. Josef Bílek
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Sbor dobrovolných hasičů Davle se zú-
častnil IV. noční útočení v JZD  pořádané-
ho SDH Sloup dne 4. června 2011. Naše 
družstvo by chtělo  poděkovat pořadatelům 
za příkladné zvládnutí akce i za půjčení  
soutěžního stroje. Mohli jsme tak prokázat, 
že i my zvládneme udělat  útok v čase od-
povídajícím konkurenci.

 Jaromír Němec, starosta SDH Davle

Léto ještě ani nezačalo a do Sloupu se 
první červnový víkend sjelo 17 družstev žen 
a mužů, aby porovnaly svoje síly v požár-
ním útoku na IV. nočním útočení v JZD. 
Počasí nám přálo, občerstvení byl dostatek 
a k sportovní pohodě přispěl i DJ Hoppa. 
Krátce po desáté vše vypuklo a bez úrazů 
jsme dosportovali kolem půl druhé. Bdělost 
fanoušků byla prozkoušena neplánovaným 
dýmovým cvičením. Celá akce se velmi 
zdařila, naše ženy obsadily krásné druhé 
místo a muži 3. a 8. místo. Rádi bychom 
touto cestou poděkovali všem sponzorům, 
majitelům pozemků za jejich propůjčení 
a fanouškům hasičiny za návštěvu.

Celý červen se pak nesl ve znamení dů-
ležitých sportovních klání. Druhý červnový 
víkend jely naše ženy bojovat na II. kolo 
požárního sportu ve Zlatníkách. Vše se 
zdařilo a holky postoupily do krajského kola 
v Nymburce, kde o týden později vybojovaly 
po dvou náročných dnech krásné 6. místo 
ve Středočeském kraji. 

Poslední červnový víkend vyrazili obhajo-
vat svou pozici mezi špičkami středočeské-
ho kraje i naši nejmladší. Mladí hasiči na-
stoupili první den v Sedlčanech k brannému 
závodu, který se jim však nevydařil podle 
představ. Dalšími disciplínami si trochu 
zlepšili náladu, ale i tak byl postup daleko. 
Po nezdařeném útoku CTIF bylo rozhodnu-
to a děti se umístily na pěkném 5. místě. 

V neděli 26. 6. soutěžily v krajském kole 
v Sedlčanech také naše dorostenky. Natré-
nováno měly. Některé výkony, například na 
štafetě 4x100 m byly výborné, ale smůla se 

Zpráva hasičského sboru 
Davle

Léto u sloupských hasičů

holkám lepila na paty a po velice nezda-
řeném požárním útoku se umístily až na 
5. místě.

Kromě Brdské ligy a závodů pořádaných 
okresem a krajem se naši hasiči zúčastni-
li nově i Havlíčkobrodské a Podkozákov-
ské ligy a Fire – night cupu v Krásné Vsi. 
Navštívili jsme Sbor dobrovolných hasičů 
v Klínci, kde jsme si zasoutěžili v požár-
ním útoku a naši muži si dovezli pohár za 
1. místo. 

Dvakrát byla naše zásahová jednotka 
požádána o vyčištění kanálů v Davli a v Mě-
chenicích. 

Červenec jsme si zpestřili typicky prázd-

ninovým sjížděním Vltavy, kterého se zú-
častnilo 24 členů. Počasí nám přálo a my si 
zase užili spoustu legrace. 

Na konci prázdnin chystáme již tradiční 
zábavu, letos nazvanou Taneční rozlouče-
ní s prázdninami, která se uskuteční 27. 8. 
pod hasičskou zbrojnicí ve Sloupu. 

O týden později v neděli 4. září  zveme 
všechny hasičské příznivce na již VII. me-
moriál Jaroslava Zajíčka v požárním útoku 
pro mladé hasiče, který se uskuteční na 
sloupském hřišti od 13 hodin.

Všem děkujeme za přízeň!   
  Svatava Chrastilová

 kronikářka SDH ve Sloupu
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PFA dobyla  
Atletiko Madrid

Dne 24. 6. jsme vyrazili v 9 hodin od da-
velské školy a nastalo dlouho plánované 
zájezdové turné do Španělska. První důleži-
tou zastávkou byl až Madrid. To však našim 
borcům nebránilo v tom, aby se již od zbra-
slavského mostu začali ptát velmi známou 
otázkou „Kdy už tam budem?“ :). Cesta 
proběhla poměrně bez problémů, jedinou 
nepříjemností byla porucha autobusu při-
bližně 20 km za hraničním přechodem Roz-
vadov a asi dvouhodinové čekání na příjezd 
autobusu náhradního. Toto čekání si kluci 
na dálničním odpočívadle zpříjemnili jak ji-
nak než samozřejmě fotbalem:). Po příjez-
du nového autobusu nám již nic nebránilo 
v pokračování naší ještě dlouhé cesty. 

Do španělského Madridu jsme dorazi-
li 25. 6. (sobota) v odpoledních hodinách. 
Ubytovali jsme se ve sportovním centru na 
okraji Madridu a snad všichni využili ná-
sledující hodiny k odpočinku v klimatizova-
ných pokojích (v té době bylo ve Španělsku 
40 °C, dle místního tisku nejvyšší teploty 
za posledních 20 let) po tak dlouhé cestě. 
Po odpočinku jsme absolvovali první večeři 
a po ní kluci samozřejmě spěchali na hři-
ště hned za ubytovnou, kde několik hodin 
proháněli míč a v nesnesitelných vedrech 
hlavně sebe. 

Druhý den v Madridu začal pestrou snída-
ní a po ní následoval přesun do nedalekého 
tréninkového centra, kde den před naším 
historicky nejvýznamnějším utkáním probě-
hl asi dvouhodinový, takzvaný předzápaso-
vý trénink. V odpoledních hodinách jsme se 
přesunuli do budoucího působiště většiny 
našich kluků, stadionu Realu Madrid:), kde 
jsme absolvovali krásnou prohlídku tohoto 

stadionu, která byla jedním z největších 
zážitků. 

Po příjezdu z Madridu jsme se navečeře-
li a kluci opět zdokonalovali své fotbalové 
dovednosti na rozpáleném betonovém hřišti. 
Následoval vrchol celého našeho zájezdu 
v podobě utkání se slavným klubem Atletico 

de Madrid. V dopoledních hodinách po sní-
dani jsme vyrazili na relaxační trénink do par-
ku, kde na posilovacích strojích kluci přivedli 
svá těla do správné fotbalové teploty, a mohli 
jsme vyrazit. Kolem 15. hodiny jsme přijeli 
do tréninkového centra našeho soupeře na 
okraji Madridu. Zápas nakonec začal s ho-
dinovým zpožděním v 17 hodin na naprosto 
rozpáleném hřišti s umělým trávníkem, kde 
bylo velmi obtížné bez polití kopaček stude-
nou vodou přejít z jedné strany na druhou. 

Ještě před začátkem utkání proběhl uvítací 
ceremoniál, kdy se kluci pozdravili a předali 
jsme soupeřům trička a kšilty s logem PFA, 
vlajkami Česka a Španělska, a tak nic nebrá-
nilo v zahájení utkání. Obě naše kategorie 
hrály současně na dvou hřištích vedle sebe. 
Na straně mladší kategorie se již od začátku 

utkání odehrála poměrně jednoznačná zále-
žitost, kdy soupeř hrál po vzoru typicky špa-
nělském velmi technický fotbal a nebýt bo-
jovnosti kluků, zápas by určitě skončil daleko 
vyšším rozdílem, než bylo konečných 9:0 
pro Atletiko Madrid (je třeba dodat, že větši-
na hráčů soupeře byla o rok starší, nicméně 
nám soupeř všem ukázal, jakým směrem by-
chom se měli do budoucna ubírat). 

Úplně jiná partie se však odehrávala 
v utkání starších, kde v hlavní roli nebyl 



15Soutok 4/2011

dle očekávání náš soupeř, ale naši borci 
z PFA, kteří se od začátku ujali aktivity a již 
v 8. minutě utkání vedli nad poněkud pře-
kvapeným Atletikem Madrid 2:0. Po asi 15 
minutách hry, kdy soupeř zjistil, že to asi 
nebude snadná práce, zesílil své tempo, 
což vedlo ke snížení na 1:2. Ještě do polo-
času se však podařilo vstřelit velmi důležitý 
gól a stanovit tak poločasové skóre: Atletiko 
Madrid – PFA 1:3 (střelci: Hönig 2x, Bouš-
ka). O poločasové přestávce jsme kluky 
nabádali, hlavně aby si tento pro ně jistě 
největší zážitek své dosavadní fotbalové 
kariéry pořádně užili, ale aby také mysleli 
na to, že jsou blízko velké senzaci v podo-
bě vítězství nad tak zvučným týmem, jakým 
bezesporu Atletiko Madrid je. I z úst trenéra 
soupeře byla slyšet určitá nervozita, a jestli 
mě má španělština neklame, řekl bych, že 
se rozhodně nechtěl dopustit obrovského 
překvapení. 

Kluci si moc dobře uvědomovali, že ve 
druhém poločase nás nečeká nic jedno-
duchého, což se také následně vyplnilo. 
Dvěma góly v rozmezí asi čtyř minut soupeř 
vyrovnal, což pro naše kluky byl velký šok. 
V této chvíli jsme všichni čekali naprosté 
zlomení našich kluků, které se ovšem neko-
nalo, naopak kluky nabudilo k velmi dobré-
mu výkonu, z hlediska fotbalovosti prolože-
ného pro mne až úctyhodnou bojovností. 
Bohužel neproměněné šance našeho týmu 
zavinily konečný stav 3:3. Vítězný gól poté 
vstřelil v nervydrásajícím zavěru Micha-
el Hönig, a proměnil tak náš velký sen ve 
skutečnost:). Všem klukům, i těm mladším, 
patří velký dík za předvedený výkon v takto 
pro nás nefotbalových podmínkách v podo-
bě čtyřicetistupňových veder a velmi horké 
hrací ploše, na které se opravdu nedalo ani 
stát. Jen doufám, že do budoucna sehra-
jeme co možná nejvíce podobných utkání 
a budeme i nadále takto reprezentovat 
a dělat dobré jméno Povltavské fotbalové 
akademii. Velký dík patří také všem rodi-

čům, kteří po celou dobu utkání perfektně 
naše kluky povzbuzovali a dodali jim po-
třebné sebevědomí k tomuto zápasu. 

Ihned po zápase jsme ale už nemysle-
li na nic jiného než na příjezd do 800 km 
vzdálené Barcelony (přímořské letovisko 
Casteldefelles) k moři, kam jsme se už moc 
těšili. Přejezd proběhl bez problémů, hlavní 
náplní byl spánek po předchozím náročném 
programu. Ubytovaní jsme byli v luxusním 
hotelu cca 10 minut chůze od pláže. Hlavní 
atrakcí pro kluky byly ale hotelové bazény 
(krytý i venkovní) a travnatý plácek hned 
u venkovního bazénu, kde v převážné části 
dne probíhaly fotbalové turnaje pod dohle-
dem rodičů:). 

Další a poslední z vrcholů naší výpravy byl 
výjezd do Barcelony a prohlídka nejslavněj-
šího stadionu na světě Nou Campu, kde své 
zápasy hraje momentálně nejlepší klub svě-
ta FC Barcelona. I tato prohlídka útrob krás-
ného stadionu byla pro všechny obrovským 
zážitkem a spoustě kluků již bylo jasné, kam 
povedou jejich další fotbalové cesty:). Se 
spoustou zážitků jsme se vrátili zpět do ho-
telu, kde už jsme si až do konce našeho po-
bytu užívali odpočinku a spousty zábavy. 

Rybářské 
lístky
MěÚ Jílové u Prahy oznamuje, že od 
1. 7. 2011 vydává rybářské lístky pro 
občany Davle.
Lístky bude vydávat MěÚ Jílové u Pra-
hy, odbor životního prostředí, v úřed-
ních hodinách, tj. v pondělí a ve středu 
od 8 do 12 hodin a od 13 do 17 hodin.
Správní poplatek ve výši: 
100 Kč na dobu 1 roku
200 Kč na dobu 3 let
500 Kč na dobu 10 let
Děti do 15 let platí polovinu.

Cesta zpět proběhla bez problémů 
a v sobotu 2. 7. kolem 17. hodiny jsme byli 
opět zpátky u našich milovaných mami-
nek a tatínků, s nimiž se kluci co nejrychleji 
chtěli podělit o spoustu zážitků. Rád bych 
tímto poděkoval všem účastníkům, a to jak 
hráčům, tak i rodičům za perfektní repre-
zentaci Povltavské fotbalové akademie. 
Velké poděkování také patří paní Bártové, 
která pro nás tento zájezd připravila a byla 
nám zároveň překladatelkou i průvodkyní 
v jedné osobě. DĚKUJEME.

Závěrečné poděkování patří panu Šumovi 
za trička a kšilty, kterými jsme obdarovali 
jak naše hráče, tak i soupeře z Atletika Ma-
drid. DĚKUJEME. 

Závěrem zveme všechny čtenáře  
SOUTOKU k návštěvám našich stránek 
http://pfa.cz, kde je možno zhlédnout foto 
a videodokumentaci a kde pravidelně infor-
mujeme o dění v PFA. 

Krásný zbytek prázdnin přeje 
Lukáš Mráz 

šéftrenér PFA
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Pozvání na akce
Vinný sklípek na Sázavě 

nabízí  

 

 kvalitní vína z Moravy a Rakouska 
 posezení při vínku s občerstvením 
 exkluzivní degustační menu s vybranými evropskými víny 

Otevřeno kdykoli po dohodě. Informace na www.vinotekadavle.cz, podrobnosti a objednávky 
info@vinotekadavle.cz, 604688025. Kvalita a vstřícnost vyváží cestu do kopce. V případě potřeby 
zajistíme odvoz. 

 

 

 

Senior Praha – 1. odborný veletrh pro péči 
a život seniorů, jehož součástí jsou tradiční 
Dny seniorů. K veletrhu je připraven bohatý 
odborný i kulturní program, včetně denního 

losování o hodnotné ceny.
8. – 10. 9. 2011, Výstaviště Praha 

Holešovice
Vstupné 50 Kč, držitelé průkazu ZTP a děti 

do 12 let zdarma
Více na www.seniorpraha.cz


